

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 29 september 2014

Närvarande: Jonas Malmgren (JM), Anette Krii (AK) Jeanette Stark (JS), Terese Mårtensson (TM) Peter Mertala (PM) och Ulrica Malmgren (UM)

Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Föregående protokoll

Vi gick igenom föregående protokoll och de punkter som återstod, finns med på dagens dagordning.

4. Ekonomi

* **Dagsläget:** Terese informerade om att vi för tillfället ligger på ett minusresultat, men att det troligtvis kommer att vändas till ett plus, när vi får in aktivitetsavgifter, bidrag för utbildningar mm.

* **Revidering budget:** Huvudkassören vill få in en reviderad budget. Anette och Terese träffas måndag 6/10 kl. 18, för att revidera vår budget.

AK, TM

* **Idrottslyftet:** Anette och Terese söker bidrag för utbildningarna alla ledare genomgick under augusti och september genom idrottonline. Måste vara gjort senast 20 oktober.

AK, TM

* **Inköp kiosk:** När tid finnes, undersöka priser hos Tempo, för att handla till kiosken där.

AK

* **Inköp material:** Jeanette har inventerat och matchställ behöver kompletteras, knäskydd införskaffas mm. Jeanette beställer genom materialansvarige. 2 tröjor behöver beställas till A-laget, Peter ombesörjer detta.

JS, PM

* **Inköp ledarkläder:** De ledare som ej har ska prioriteras i år. Resterande ska få i januari. Efter att Terese och Anette har reviderat budget vet vi hur mycket pengar vi har att röra oss med.

AK, TM

5. Senior/Junior

* **Avtal seniortränare:** Jan-Åke har tagit fram ett förslag och Anette kommer boka tid med Peter, Patrik och Kim under oktober. Milersättning kommer att betalas ut separat i enlighet med lista som Terese har iordningställt. Terese informerade och förmedlade listan under mötet.

AK, TM

* **Fotografering + ledarfest 1/11-14:** Fotograferingen är bokad i hallen 1/11. Anette sammanställer fotoschema och mailar ut till alla ledare. Ledarfesten är bokad i bowlinghallen kl. 18 den 1/11. Vi bestämde att sektionen står för 150 kr/person och ledaren får själv bekosta 100 kr. Anette mailar ut inbjudan.

AK

* **Matchflyttar, info till ledare:** Vi kom överens om att detta har de flesta ledare koll på. De som behöva informeras är nytillkomna ledare.

AK

- * **Bemanning P05/06 sammandrag 11/10:** Styrelsen har lovat ställa upp och hjälpa till denna dag, då detta är ett nytt lag. Klart är att Jeanette Stark, Anette Krii, Marie Stark Johan Krii, Mariette Kuusisto och Jessica Boersma kan hjälpa till. Peter undersöker om spelare från A-laget kan bli aktuellt. AK,PM
- * **Ledare till lek&idrott 5/10:** Vi behöver bemanna från innebandysektionen, med 2 ledare varje söndag 13-14. Peter löser 2 A-lagsspelare till första tillfället. Vi försöker ordna med A-lagsspelare så ofta det går. Anette är med vid första tillfället också AK,PM
- * **Matcher som krockar med A-lagsmatcher:** Då alla våra föreningsdomare även spelar i A-laget, blir det tillfällen då det krockar. I år är det vid ett tillfälle, lördag 29/11 samt den 31/1-15 (sammandrag). Ulrica lovar att undersöka domare till dessa tillfällen. UM
- * **Matchvärdar:** Listan klar. Jeanette ska maila samtliga ledare tillsammans med instruktioner. JS
- * **Uppdatering A-lagets sida på laget.se:** Anette pratar med Douglas om detta. AK

6. Arrangemang

- * **A-lagsmatcher, vad ska vi göra i paus:** Vi diskuterade vad vi kan göra för något i pauserna. Vi spikade att vi ska sälja 21-lotter. Vi pratade även om halva potten, få ibskola att spela i pausen. Tävling "Skjuta Prick". Jonas och Ulrica skissar på ett förslag. JM, UM
- * **Tipstolvan:** Vi bestämde att vi inte genomför detta i år. Anette pratar med Tomas A. AK
- * **Novemberlovet:** Vi ska försöka genomföra innebandycup, dock ska Jonas prata med Frejd om vi även ska ha fotbollscup. JM
- * **O-ringen:** Senast den 15/11 vill Rolf ha svar på om alla som skrivit upp sig på listan, kan vara med och hjälpa till på O-ringen. Enl. Rolf behöver det inte vara hela veckan. Det kan vara en kväll, en dag osv. Anette undersöker med alla på listan. AK

7. Övriga frågor

- * **Stroppar till sarg:** Jeanette pratar med Anita. JS
- * **Ny micksladd:** Jeanette undersöker med Anita. JS
- * **TV:n funkar ej:** Anette undersöker vad som kan ha hänt med den. AK
- * **Overaller till ungdomar:** Stefan har tagit fram ett förslag med svart overall genom Team Sportia. Kostnad 650 kr. Vi bestämde att avvakta med detta förslag och förordar vår blå mjukisoverall.
- * **Målvaktsutbildning:** Jeanette talar med Warbergs IC, och försöker få en sådan utbildning till stånd. JS
- * **Regelbok:** En uppdaterad regelbok kostar 75 kr att köpa. Anette beställer. JS
- * **Ledarpärm:** Vi kom överens om att inte genomföra detta. Ledarna har utbildningspärmar och övrig info kan vi förmedla via laget.se osv.
- * **Golvet i hallen:** Jeanette ska ha möte med Fritidskontoret kl. 15.00 den 3/10 angående problemet med att golvet är halt. JS
- * **Sargen:** Byteszoner måste markeras på sargen samt ta bort reklam som är inaktuell. Sargen bör även numreras, för att det ska bli lättare att sätta upp. JS, JM
- * **Lista samtliga matcher:** Jeanette informerade om att Marie Stark uppdaterar lista med samtliga matcher månadsvis och ser till att den sätts upp i hallen. JS
- * **Faktura laglicenser:** När den kommer måste vi vara uppmärksamma på P98/99-laget: Om de ej finns med, måste vi kontakta SIBF. AK,TM
- * **Tiden söndagar 18.30-20:** Beslut måste tas senast nästa möte om vi ska behålla tiden. Annars erbjuder vi fotbollen, och vill de inte ha den, avbokas den. JS,AK
- * **Senioransvarig:** Vi har ingen senioransvarig och Jeanette föreslog Tony Jarl. Vi bestämde att vi diskuterar detta vid nästa möte. ALLA
- * **Valberedning:** P03 är valberedning i år. Vid nästa möte diskutera vilka poster vi behöver samt förmedla till P03. ALLA

* **Ledare:** Peter har fått info om att en ledare för ett lag använder hårda ord vid träningarna. Peter pratar med berörd ledare.

PM

* **A-laget sälja kolv:** Peter undrade om det är ok att A-laget ensamt säljer kolv, för att få all förtjänst till det egna laget. Vi undersöker med Jan-Åke om detta är ok.

ALLA

5. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir söndag 19/10 kl. 18.00 på Kansliet

6. Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark